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2 Corinteni 2: 7-12 "Căci, taina fărădelegii a şi început să lucreze, trebuie numai ca cel ce o opreşte 

acum,  să fie luat din drumul ei.   Şi  atunci  se  va  arăta  cel  Nelegiuit,  pe  care 
Domnul Isus  îl va nimici cu suflarea gurii  Sale,  şi-l  va  prăpădi  cu  arătarea 
venirii Sale.  Arătarea lui se va face prin puterea Satanei, cu tot felul de  minuni, 

de semne  şi  puteri mincinoase, şi cu  toate  amăgirile  nelegiuirii  pentru cei  ce 
sânt  pe  calea  pierzării,  pentru  că  n-au  primit dragostea  adevărului ca să  fie 

mântuiţi. Din  această  pricină, Dumnezeu  le trimite o  lucrare de rătăcire,  ca să 
creadă o  minciună: pentru  ca  toţi  cei  ce  n-au  crezut  adevărul,  ci  au  găsit  o 

plăcere în nelegiuire, să fie osândiţi. 
 

Haideţi să vedem ce a vorbit Profetul lui Dumnezeu:  
El a fost întrebat:  "Frate, eu doar ... Eu nu mă pot preda total lui Isus. Am eu un Duh rău?" 
Lăsaţi-mă să mă ocup restul timpului de aceea acolo. Tu nu te poţi preda lui Isus? Vedeţi, eu nu ştiu dacă este bărbat sau 
femeie; eu nu aş putea să spun cine este. Dumnezeu ştie aceasta.  
 Tu nu te poţi preda lui Isus. De ce ? Care este cauza? Dacă tu eşti o femeie, nu trebuie tu să te predai soţuli tău ca 
o soţie, să predai tot ce eşti tu? O mică doamnă, când tu te-ai căsătorit, virtuoasă, tu te-ai luptat toată viaţa ta să stai 
virtuoasă, dar într-o zi tu ai găsit omul de care tu te-ai îndrăgostit. Tu ai fost complect a lui. Lucrurile pentru care tu te-ai 
luptat toată viaţa ta împotrivă şi ai încercat să trăieşti curat, şi virtuos, acum tu ai predat fiecare bucăţică unui singur om. 
Este aceea   corect?  Tu te-ai pus pe tine însuţi complect în mâinile lui; tu eşti a lui. Cu toate că tu ai stat în decenţă, şi 
moral, şi totul în felul acesta, acum tu te-ai întors către un om, pentru că tu te-ai predat tu însuţi acelui om. Nu poţi tu să 
faci acelaş lucru (la fel) cu Isus Christos? Doar predă-te pe tine însuţi în acel fel,"Tot ceea ce sânt, toată gândirea mea, tot 
gândul meu".Desigur. 
 Eu nu cred că eşti posedată de un duh rău; Eu cred că acel duh rău te unge pe tine cu acel fel de gânduri, 
încercând să te facă să te gândeşti că tu nu te poţi preda complect lui Dumnezeu. Lasă-mă să-ţi arăt ceva. De ce ai vrea tu 
să te predai Lui?  
Pentru că acolo este ceva afară acolo chemându-te pe tine să te predai. Este un semn foarte bun, că tu trebuie să te predai. 
 Acum, tot ceea ce tu faci, frate sau soră, (ar putea fi o persoană tânără sau bătrână, oricum ar fi), tu zici... Doar ei 
înşiş nu se pot găsi pentru ca ei să se predea complect. Doar predă-te, tu însuţi. "Doamne, gândirea mea, totul ceea ce eu 
sânt, eu vreau să-ţi dau Ţie. Viaţa mea, eu o predau ca o viaţă de serviciu (slujbă). Ia-mă, Doamne, şi foloseşte-mă aşa 
cum sânt." Şi aceasta este doar un lucru aşa de simplu. 
ÎNTREBĂRI  ŞI  RĂSPUNSURI --  JEFF.IN  COD  SUNDAY_  64-0823M  Par.  982 - 983 ÎNTR.-278  
 

 Priviţi aici, aici este o mică domniţă învârtindu-se pe stradă. Aici (dincoace) este un ins tânăr, ochii lui o prind pe 
ea; el este un membru din biserică; el este un Penticostal; el este orice este el; dar primul lucru pe care voi îl aflaţi că 
acolo nu este vreo reţinere (nu este un Vegheator la post).  
 Ea va zice, "Helo". El are părul cârlonţat şi un fel de privire atrăgătoare (drăgălaşă), este (chipeş), umeri drepţi, 
care poate a încercat să trăiască o viaţă corectă. Ea începe să meargă drept către el. Chiar un predicator.... Primul lucru pe 
care îl afli... Ce este acesta ? Aceasta de afară de aicea, dorinţa trupului (cărnii), şi spiritul jos aici, încă uns, zicând, "Nu 
fă aceea, nu fă aceea". Dar ce o să facă aceea? Se va mişca drept în jur, priviţi controlul (vegheatorul) lui; şi el merge 
acolo. Primul lucru pe care îl afli, este că el încearcă să-i dea ei o întâlnire. El este vinovat de adulter indiferent dacă el a 
atins-o sau nu. Dar un original fiu a lui Dumnezeu, născut din nou....... Amin. 
 Tu nu poţi să o faci de unul singur (tu însuţi). Este total cu neputinţă unui bărbat cu sânge roşu să umble înaintea 
unei femei de felul acela fară ca ceva să se întâmple. Dar când acolo este ceva pe dinăuntru, acel ceva mic născut din nou 
acolo....Cu toate că omul ar putea striga, sau vorbi în limbi, sau să sară, să danseze, sau orice altceva, uns cu Duhul, să 
facă toate semnele şi minunile pe care Dumnezeu le-a spus acolo, prin Duhul Său..... 
 Isus a spus, "Mulţi vor veni la Mine în ziua aceea şi vor zice, "Doamne, nu am profeţit eu în Numele Tău? Nu am 
scos eu draci în Numele Tău? Nu am făcut eu....", El zice, "Plecaţi de la Mine, voi care lucraţi fărădelegea" (Matei 7: 
21-23).Ce este fărădelegea? Ceva ce tu ştii că trebuie să faci, şi tu nu o faci. "Plecaţi de la Mine, voi care lucraţi 
fărădelegea, Eu nu v-am cunoscut niciodată". 
 Dar jos în interiorul acelui om, dacă acel mic post de veghere ar fi acolo, acea Sămânţă a lui Dumnezeu care a 
fost predestinată dinainte de întemeierea lumii, mie nu-mi pasă ceea ce se întâmplă; aceea îl ţine; ea este acolo ca să stea. 
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 Cuvântul lui Dumnezeu nu va da greş niciodată. El va fi învingător indiferent ce este aceea. Atunci eu am ştiut că 
acolo a fost ceva înăuntru pentru toate motivele, ceva înăuntru pentru toate emoţiile, şi orice altceva de felul acesta; acolo 
era un om interior care a ţinut (rezistat) în acea oră (în acel timp) (2 Cor. 4: 16); nimeni altcineva nu o putea face. Fiecare 



motiv, totul putea fi arătat, totul putea dovedi că era greşit, şi eu am fost în greşală, dar Cuvântul lui Dumnezeu care a fost 
predestinat înainte de întemeierea lumii a ţinut (a apărat -a rezistat) aceea pe dinăuntru.  
 Frate, soră, lăsaţi-mă să vă spun vouă; Acela este singurul lucru. Nu încerca să o explici, să o motivezi. Nu 
încerca să -ţi laşi părul lung pentru că eu am spus aşa. Nu încerca să faci aceste lucruri doar pentru că în trupul tău.... Nu 
încerca să o faci doar în felul de o obligaţie, ci doar aşteaptă înaintea Domnului până când ceva acolo jos înăuntru…. 
 Mulţi dintre voi credeţi că dacă voi aveţi păr lung, veţi merge în rai. Aceea nu înseamnă aceea. Multe din ele cred 
că dacă ele sânt femei bune morale, voi veţi merge... Aceea nu înseamnă aceea. Mulţi cred că din cauza bisericilor lor, şi 
că ei aparţin la acesta sau la acest mare grup şi mare doctor în divinitate. Aceea nu înseamnă aceea. Vedeţi? Mulţi cred că 
dacă ei vorbesc în limbi, ei au Duhul Sfânt. Aceea nu înseamnă aceea, cu toate că Duhul Sfânt vorbeşte în limbi. Dar până 
când acel real, original Duh Sfânt înăuntru acolo va face faţă (potrivi) cu fiecare cuvânt....  
 Dacă acel Duh Sfânt din voi vă face să vorbiţi în limbi, şi privind înapoi acolo nu se potriveşte cu restul din 
Cuvânt, atunci este un duh (spirit) greşit. Vedeţi? Aceea trebuie să vină din interior, care este Cuvântul de la început. La 
începutul creaţiei lui Dumnezeu, când Dumnezeu a început să vă creeze şi să vă aducă în existenţă.... Vedeţi voi, voi aţi 
început înapoi acolo ca o sămânţă şi aţi lucrat până unde sânteţi voi acum. Şi atunci voi aţi fost toţi în Christos. Atunci, 
când Christos a murit, El a murit ca să vă răscumpere pe voi toţi (Rom. 6: 6 / 2 Cor. 5: 14). Şi voi sânteţi o parte din acest 
Cuvânt. Şi cum poate Biblia -- toată, întreagă, poruncă după poruncă, vers după vers, aici un pic, acolo un pic, nici o 
notiţă, nici o liniuţă nu va da greş...Cum ai putea tu vreodată, fiind parte din acel Cuvânt, să nu fii de acord cu restul din 
el, sau cu vreo parte din El? 
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 Frate Branham, poate Satan să folosească un dar de vorbire în limbi sau de profeţie într-o persoană care are 
Duhul Sfânt? 
 Aceasta este una bună, nu-i aşa? Da domnule. Aceasta trebuie privită foarte, foarte îndeaproape. În 1 Corinteni 
14: 26-29 noi aflăm că orice dar din biserică, trebuie să fie judecat mai întâi. Vedeţi? Voi trebuie să vegheaţi, pentru că 
duhurile rele alunecă (se furişează) înăuntru. Pentru că, amintiţi-vă, ploaia cade şi peste cel drept şi peste cel nedrept. 
(Mat.4: 44-45). Aceeaş ploaie care a fost trimeasă să coacă grâul, de asemenea coace şi buruiana; aceeaş apă. Câţi 
cunoaşteţi asta? Acum, aceea ar trebuie să vă clarifice vouă sămânţa şarpelui atunci, cum că acest fiu a venit. Eu încerc să 
o iau aici să o prind înainte ca timpul meu să fugă, dar eu nu o pot găsi; deci, cum acest fiu a fost despre sămânţa şarpelui. 
Vedeţi?  Dumnezeu are o lege. Acum, pe aceasta, în această lege a Duhului de Viaţă, voi trebuie să vegheaţi, pentru că 
Satan se strecoară (alunecă) înăuntru.  
 Şi Pavel, când ceva era descoperit cuiva, trebuia să aibe cel puţin doi sau trei martori (judecători) înainte ca 
aceasta să poată fi spusă bisericii. 
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 Eu aş dori să întreb... Nimeni nu trebuie să spună aceasta. Aici sânt cel puţin cinsprezece sau douăzeci de oameni 
stând chiar aici care au fost vinovaţi de a gândi că eu aş fi Isus Christos. Cum au putut face ei aceasta? Eu eram chiar 
drept  pe ei (învinuindu-i) până când am aflat că Dumnezeu mi-a spus că acesta era un duh (spirit). Şi acei oameni, eu am 
zis... Şi acei oameni m-au crezut, fiecare cuvânt. Eu am zis, "Cum mă puteţi voi crede atunci, dacă eu vă spun?" Apoi noi 
am mers la Cuvânt; apoi ei au început să vadă, au zis, "Ei bine, desigur, noi nu te-am crezut pe tine, sau noi nu am ascultat 
la ce ai spus tu". Vedeţi acolo ? 
 Dar ei de fapt au crezut că ei au fost corecţi, sincer. Vedeţi? Şi unul din acele duhuri vă prinde pe voi, (ideea) 
aceea este prinsă (luată), şi voi absolut o veţi crede. Mie nu-mi pasă, acolo nu mai este nimeni care vă poate spune ceva 
diferit. Vedeţi? Nu mai contează cât de mult Cuvântul spune aşa, ei bine, tu doar nu o mai crezi oricum; doar mergi mai 
departe. "Dacă tu vrei să fii în felul acesta, dă-i drumul, eu voi merge pe calea mea".Vedeţi, aceea arată că tu eşti uns cu 
un duh greşit.  Duhul lui Dumnezeu va.... Ei bine, tu vei spune, "Ce zici despre tine, Frate Branham?" 
 Eu întotdeauna am fost gata pentru oricine de a-mi arăta ce este drept şi ce este greşit, dar aceasta trebuia să fie 
Cuvântul. Ei nu pot să spună.... Trebuie să vină din Cuvânt. Deci, acolo este unde aceste peceţi se deschid. Şi tu nu te 
îngrijora niciodată. Dacă este o pecete, ea se va declara însăşi din Geneza până la Apocalipsa. Nu-L iubiţi voi pe El? 
APOC. CAP.5  PARTEA 2  --  JEFF.IN  ROJC 747-793  SUNDAY_  61-0618 par.  232 -  234 
 

 Multe persoane sincere merg să se alăture unei organizaţii, sau unui grup, sau unui cult de ceva fel, şi ei mor 
acolo spiritual. Voi nu puteţi să le mai spuneţi lor nimic. Ei au acel lucru înfipt (perforat) în ei: "De ce, aceşti episcopi au 
spus asta, şi ăsta a spus asta, şi acesta cealaltă." Tu le arăţi lor chiar drept aici în Cuvântul lui Dumnezeu unde este "ASA 
VORBESTE DOMNUL", ...."dar păstorul nostru".... Mie nu-mi pasă ce zice păstorul vostru, nu-mi pasă ce zic eu, sau ce 
zice altcineva. Dacă aceea este contrar cu Cuvântul dovedit a lui Dumnezeu, al orei, timpul, Mesajul, şi aşa mai departe, 
uită-l. Stai deoparte de aceea. Şi eu trebuie să stau în faţa fiecăruia dintre voi în ziua judecăţii, şi voi ştiţi asta. Şi nu aş 
spune aceasta ştiind că eu sânt un om bătrân acum. Eu voi.... Nu este că eu ştiu ceva, ci El ştie. Eu doar urmez ceea ce El 
spune (Matei 24:24-25). 
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